



Østbirk Idrætsforening

Referat af bestyrelsesmøde den 14.01.13

Deltagere: Torben B, Torben P, Poul, Emma og Gudrun (ref.)

Afbud: Kirsten

Dagsorden:	Behandling:	Ansvarlig for opfølgning:
1. Siden sidst	Intet	
2. Årets leder/træner	<p>Der var 5 særdeles kvalificerede forslag, hvoraf det ene dog blev udeladt, da vedkommende allerede har været årets leder.</p> <p>Det drøftedes næste år at udvikle prisen evt. med normeringer og samtidig indføre en "Årets spire", så årets leder gives til én, der har virket i flere år, mens "Spiren" er beregnet til en af de unge trænere/hjælpetrænere. Der skal i så fald laves klare definitioner til de to priser.</p>	
3. Træner-lederfest	Invitationen udsendt lige før jul. Der udsendes en reminder.	
4. Conventus	Torben kontakter Hovedgaard-formanden om et internt kursus for alle udvalg i brugen af conventus, så udvalgene kan blive dus med systemet og for at se mulighederne i programmet.	Torben
5. Økonomi	Udsat	
6. I FRONT	<p>Nyt kursus – er nu flyttet til Vingstedcentret. Der sendes indbydelse til udvalgene, som opfordres til at komme med forslag</p> <p>Vedr. video-aften/nat-arrangementet: Emma tager nattevagten sammen med Gudrun. Torben B kan hjælpe både aften og næste dags morgen. Torben P undersøger, om han kan medvirke om aftenen.</p>	
7. Projektsamarbejde	Torben P. og Gudrun aftaler møde med Kurt Hansen i uge 8 el. 9	
8. Mødedatoer i 2013	<p>Fællesmøde 6. februar Bestyrelsesmøde 7. marts Generalforsamling 20. marts Bestyrelsesmøde 8. april Fællesmøde 7. maj Bestyrelsesmøde 12. juni Fællesmøde 15. august Bestyrelsesmøde 16. september</p>	

	Fællesmøde 8. oktober Bestyrelsesmøde 6. november Fællesmøde og julefrokost 5. december	
9. Evt.	<p>Sponsorater nævnt på sidste fællesmøde – emnet drøftet. Bestyrelsen mener ikke, et sponsorudvalg er løsningen, men lægger op til, at emnet drøftes med jævne mellemrum på fællesmøderne. Det er foreningen/afdelingernes ansvar, at der er rimeligt spillertøj til rådighed. Såfremt det ikke kan skaffes via sponsorater, må det løses via budgettet.</p> <p>Nyt nøglesystem i hallen. De, der har behov for nøgle, kontakter selv Jesper.</p> <p>Torben P. synes, at få i bestyrelsen trækker meget, og så gerne en bedre fordeling og tilbød selv at tage flere opgaver. Formanden foreslog, at årshjulet bliver udbygget, hvilket kan give anledning til større uddelegering.</p> <p>Horsens Kommunes hjemmeside er meget mangelfuld, hvad angår Østbirk Idrætsforening. Det korrigeres.</p> <p>Darts lokaleproblem blev vendt. Formanden kontakter Dan Kruse.</p>	<p>Torben P.</p> <p>Torben B.</p>